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Abstract (en)
This cylinder comprises a core (6) and a shell (7) in which channels (8) are made for the circulation of a cooling fluid. <??>According to the
invention, the shell (7) is rigidly connected to the core (6) in its axially median part and over substantially its entire circumference by a joint which
prevents any axial and radial displacement, in this median part, of the shell relative to the core, such as a dovetail or "T"-shaped slideway joint (9,
10); the shell is in contact with the core over its entire width and it is held via its edges (7', 7'') thereon by holding means (11, 12, 13, 14) permitting
axial displacement but preventing the radial displacement of the said edges of the shell relative to the core. <IMAGE>

Abstract (fr)
Ce cylindre comporte un coeur (6) et une virole (7) dans laquelle sont réalisés des conduits (8) pour la circulation d'un fluide de refroidissement.
Selon l'invention la virole (7) est liée rigidement au coeur (6) dans sa partie axialement médiane et sur sensiblement toute sa circonférence par un
assemblage empêchant tout déplacement axial et radial, dans cette partie médiane, de la virole par rapport au coeur, tel qu'un assemblage (9,10)
en queue d'aronde ou en forme de glissière en "T" ; la virole est au contact du coeur sur toute sa largeur, et elle est maintenue par ses bords (7',7")
sur celui-ci, par des moyens de maintien (11,12,13,14) autorisant un déplacement axial mais empêchant le déplacement radial desdits bords de la
virole par rapport au coeur.
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